
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 14 februarie, cu ocazia desfăşurării şedinţei

extraordinare, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată
prin Dispoziţia nr.129/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Delia Velici, Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.344/2019

preşedinte de şedinţă este doamna consilier Burduf Margareta.
Lipsește motivat d-na consilier Niță Dorina-Veronica

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu încă un Proiect de hotărâre:

-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri?

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Intră în sala d-nii consilieri Butulescu și Durbacă

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani şi estimări pe anii 2021 - 2023.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
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-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER PASCU:
-Putem spune că astăzi este un moment istoric pentru cee ce înseamnă

turismul în Parâng. După 30 de ani de la revoluție, astăzi bugetul primăriei
municipiului Petroșani pe 2020, are bugetați un Studiu de fezabilitate pentru
apa potabilă și infrastructura de canalizare pentru stațiunea Parâng. Vreau să
mulțumesc colegilor din Comisia pentru Parâng, dl Cornea Claudiu și
dl.Butulescu Valeriu, ceilalți membrii Viezurean Sinela, Poninski Paul,
Baazaoui Carmen, Bunea Ion, Popescu Remus, Gal Alin. Mulțumesc încă o
dată doamnelor de la Mediu și d-lui Popescu Remus că au bătut toată zona de
la Rusu până la cota 1850. De asemnea vreau să mulțumesc și d-lui primar și
administrației că ne-au asigurat desfășurarea în bune condiții a ședințelor, cu
invitații, mape, video proiector, celor care ne-au asigurat tehnica să putem
realiza Hotărârea de consiliu privind aprobarea studiului celor de la Apa Serv,
Ionică Cristian și Donisa Florin și șeful Sistemului tehnic independent Petroșani,
Corici Sorin.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Vreau să o întreb pe d-na Popa de cei 12000 mii lei ,,reabilitare blocuri”.

Se fac aceste blocuri sau nu se fac? De 3 ani de când suntem aici nu am
reabilitat nici un bloc.
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DL. PRIMAR:
-Nu știu să vă spun dacă se fac aceste reabilitări. Dacă se va câștiga

licitația, avem și vești bune, s-au prezentat și două firme și dacă vor câștiga
această licitație vom începe reabilitarea blocurilor

DL.CONSILIER VLADISLAV:
-Lumea tot întreabă, de 3 ani oamenii au adunat bani și au bani blocați în

bancă.

DL. PRIMAR:
-Sunt prevăzute din 2014-2015 pentru a fi reabilitate.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Mai sunt alocați și 1 miliard pentru reclamă, ce înseamnă asta? Așa este

trecut aici ,, reclamă”.

D-NA POPA:
-Este vorba despre contracltele care se fac pentru presa scrisă, televiziune.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Reclamă este una și presa scrisă este alta, doamnă.

D-NA POPA:
-În structura bugetului nu există distincția, așa se numește poziția

bugetară. eu nu pot să adaug altfel indicatorul.

D-NA CONSILIER BURDUF :
-Așa este în codul contabil.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Mai am o întrebare la ,,Transporturi” unde sunt prevăzute reabilitări de

străzi. Din câte străzi sunt propuse pentru reabilitare, modernizare, câte au
canalizare?

DL. PRIMAR:
-Toate. Sunt propuse pentru investiții 5 străzi, este vorba de Gheorghe

Barițiu, Andrei Mureșan, Kogălniceanu, Coasta și Ștefan cel Mare, toate au
aceste utilități.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Toate au canalizare?

DL. PRIMAR:
-Da.
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DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Asta am vrut să știu. Am modernizat drumul către Parâng și acum

vedem cu toți ce dezastru este acolo. A fost reabilitat DN 66 vedem ce
dezastru este și acolo începând de la intersecția cu Petrila. Acesta este motivul
pentru care am pus această întrebare. Dacă există canalizare să nu ne trezim
cu cei de la Apa Serv că vin și sparg totul.

DL. CONSILIER BARBU:
-D-le primar, la o discuție anterioară despre buget am întrebat dacă ați

prevăzut bani pentru acele aparate de taxat în ideea că pe str. 1 Decembrie se
vor face parcări. Dacă am văzut bine nu mi s-a părut că acest obiectiv este
trecut la investiții.

DL. PRIMAR:
-Este prins în bani de la D.A.D.P.P. de unde o să cumpărăm acele

aparate, în primă fază zic eu două, dar asta o să hotărâți dumneavoastră.

DL. CONSILIER BARBU:
-Ce siguranță avem că se va întâmpla așa? Dacă nu este o poziție

distinctă am putea spune că sunt la semaforizări.

DL. PRIMAR:
-Nu se va întâmpla așa, vor fi cumpărare cel puțin două dar repet

dumneavoastră hotărâți. În prima fază, în Piața Victoriei de la A.N.A.F. vrem să
punem unul și unul cred că o să-l punem pe str. Nicolae Bălcescu.

DL. CONSILIER BARBU:
-Și pe str. 1 Decembrie nu puneți nici unul?

DL. PRIMAR:
-Str. 1 Decembrie este foarte lungă și nu putem pune doar unul dar dacă

dumneavoastră hotărâți le punem doar pe această stradă.

DL. CONSILIER BARBU:
-E spun să punem și aici .

DL. PRIMAR:
Un astfel de aparat costă în jur de 60 mii, cel mai ieftin.

D-NA POPA:
-Depinde de care vrem, cu sms sau cu cartelă.

DL. CONSILIER BARBU:
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-A doua întrebare. Anul trecut cuprinși de entuziasm cu ocazia
Centenarului am promovat împreună cu colegul meu un Proiect de hotărâre
prin care trebuia să se planteze 100 de copaci pentru 100 de ani. Acum ar fi
101. Nu am văzut să fie cuprins în buget fondurile necesare pentru acești
copaci. O să ziceți apoi că s-a rezolvat și problema asta.

DL. PRIMAR:
-Noi vom achiziționa acești copaci.

DL. CONSILIER BARBU:
-Era vorba de copaci mai serioși nu de copăcei care se usucă, cum i-ați

pus și pe cei din parcul de la piață.

DL. PRIMAR:
-Un copac mai serios costă 200 lei dacă luăm 100 ne va costa 2 miliarde.

DL. CONSILIER BARBU:
-Foarte bine.

DL. PRIMAR:
-Nu avem buget .

DL. CONSILIER BARBU:
-Data trecută v-am solicitat să susținem finalizarea acoperirii Catedralei

din Petroșani. Ați spus că ați alocat 2 miliarde că nu pot constructorii să
muncească mai mult. Am fost cu Milu pe șantier acolo și dimpotrivă dacă ar
avea bani ar putea să o acopere. Să nu ziceți că este doar un demers
ocazițional. Toți pereții Catedralei sunt infiltrați de apa de ploaie sau de
zăpadă și măcar atât am putea să facem să dublăm de la 2 la 4 miliarde pentru
acoperirea ei. O să mă întrebați de unde s-ar putea lua acești bani. Am văzut
că este un capitol drag primăriei ,,reparații curente” unde sunt prevăzuți 9
miliarde. Decât să dăm pe reparații 9 miliarde zic să facem o investiție serioasă
să ne putem și noi mândri că am făct ceva în mandatul nostru. De asemenea
vreau să vă întreb în ce constau aceste studii și cercetări de 1miliard 200
milioane lei care se repetă și la un alt capitol de 1 miliard 100 milioane, în
condițiile în care ați alocat pentru cărți, publicații și materiale documentare 2
milioane de lei. Mi se pare disproporțional și nu îmi dau seama la ce se referă
cercetarea, ce cercetări face primăria?

DL. PRIMAR:
-La primă întrebare referitoare la Catedrală, acum alocăm 2 miliarde iar la

rectificarea din iunie vom mai aloca 2 miliarde.

DL. CONSILIER BARBU:
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-D-le primar, noi în iunie ne-am terminat treaba poate și mai repede. Eu
aș fi bucuros ca în mandatul nostru să ieșim cu inima împăcată, că am făcut o
investiție care se va vedea peste timp.

DL. PRIMAR:
-Eu am discutat cu părintele Bulf și chiar dacă noi dăm 4 miliarde acum

ei nu vor acoperi biserica acum. În iunie la rectificare vom aloca acești bani, nu
are rost să-i dăm acum, indiferent cine va fi în consiliul local eu sunt convins că
acești bani se vor putea da. Iar la întrebarea privind studiile și cercetările vă va
răspunde d-na Popa.

D-NA POPA:
-Este o solicitare de la Biroul de cadastru prin care ne spune că este un

ordin al OCPI-lui și anul acesta trebuiesc făcute memorii tehnice justificative și
procese verbale de punere în posesie care trebuies întocmite de o persoană
fizică autorizată pentru achiziționarea serviciilor topo cadastrale de specialitate
și propune alocarea sumei de 110 mii cu T.V.A. cu echivalentul a 405
documentați care vor fi finalizate în anul 2020.

DL. CONSILIER BARBU:
-Aș dori să fac un amendament pentru a mări suma de 2 miliarde lei la 4

miliarde lei pentru Catedrala din Petroșani. Și o să mă întrebați de unde s-ar
putea lua acești bani de la reparații curente care sunt aproape 9 miliarde. Nu
mai zic că și suma pentru cărți este ridicolă, dacă te duci la librărie nu iei 4 cărți
cu banii aceștia.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
- Catedralele se lucrează greu în timp, ca o paranteză vă spun că

Sagrada Familia de la Barcelona nici acum nu este gata și se lucrează la ea
din anul 1882. Graba asta de a da o biserica la un mandat, mă găndesc că
Ștefan cel Mare dădea o biserică în fiecare an, tot este bine, noi vrem o
biserică la mandat. Această pripeală cu iz electoral nu cred că bate bine. Am
înțeles că și părintele care este cel mai în temă are un anumit grafic în cel
privește construcția și nu l-ar avantaja această sumă.

DL. CONSILIER BARBU:
-Noi am vorbit cu părintele și nu este deloc așa cum prezentați

dumneavoastră care treceți așa pe lăngă biserică cu ...

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Eu nu sunt atât cu spiritul evlavios ca dumneavoastră, recunosc. Dar

dacă o faceți electoral.
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DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Electoral cum?

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Să luăm de la cheltuieli curente și să facem într-un timp record o biserică,

ceea ce este împotriva tendinței oamenilor. Oamenii nu așteaptă numai biserici,
așteaptă și alte lucruri de la administrație. Vreți bani de la reparații curente și
să mai scoatem și cărți. Cărțile se mai pot scoate și altfel nu numai pe banii
primăriei. Sunteți blocat de faptul că numai 4 cărți se pot pot scoate pe banii
primăriei.

DL. CONSILIER BARBU.
-Aceste cărți sunt pentru Biblioteca municipală, sunteți șef la Cultură și

habar nu aveți.

DL. CONSILIER BURTULESCU:
-Biblioteca nu duce lipsă de cărți în momentul de față. Sunt foarte multe

donații, este un fond de carte suficient de mare, din păcate nefolosit. Să revin
la biserică, bani s-au dat la biserică, a dat și primăria și Consiliul județean.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Am discutat cu preotul și singurul care a fost fair play a fost dl. Primar.

Cât a spus că dă a dat și să lăsăm Consiliul județean care a promis o sumă
foarte mare și a dat aproape nimic. Suntem conștienți că nu o putem termina
dar măcar să o acoperim să nu mai lăsăm zidurile goale, să plouă să ningă pe
ele.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Catedrala nu poate fi făcută exclusiv din fondurile primăriei, există o

mulțime de alte posibilități. Știți că sunt țări în care nici măcar nu se permite ca
administrația să construiască biserici? Ele țin de libertatea cultelor de dreptul
fiecăruia de aș construi un lăcaș sfânt.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-D-na Firea cum a putut să dea bani pentru Catedrala Mântuirii Neamului?

Acolo s-a putut, aici nu se poate?

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Nu comparați bugetul primăriei București cu bugetul nostru.

DL. CONSILIER BARBU:
-Atunci nu mai dați exemplu cu Sagrada Familia că nu are nici o legătură.
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D-NA CONSILIER MUNTEAN:
-Văd că discuția se duce din nou în altă direcție și ceea ce doresc să vă

spun sunt două lucruri. Acest consiliu local de când a început construcția
bisericii eu cred că a dat dovadă de foarte multă înțelegere și bunăvoință și am
votat sumele care să meargă către această Catedrală pe de o parte, pe de altă
parte, în urma discuției pe care am avut-o cu Preasființitul mi-a pus o întrebare:
Credeți că primăria ne va mai putea da ajutor pentru această Catedrală? Și
i-am răspuns : Cu siguranță, în măsura posibilităților Consiliul local, primăria ,
va da sumele necesare. Acum dacă este să o luăm pe bun simț și a priorităților,
chiar nimeni nu se poate plânge că nu am făcut ceea ce este necesar ca
această biserică să fie ridicată. Lucrez în învățământ și părinții ne spun că mai
trebuie făcute reparații la școli. Știți foarte bine, că sunteți fiecare în Consiliile
de administrație. Haideți să le luăm într-o ordine de bun simț al priorităților.
Sunt de acord să avem o Catedrală frumoasă, aș fi ultimul om care nu ar dori
lucrul acesta dar orașul acesta mai are și alte nevoi. Din moment ce dl. Primar
spune că vom mai da bani pentru Catedrală eu cred că toată lumea trebuie să
se declare mulțumită.

DL. CONSILIER LĂUTARU:
-D-le Barbu la capitolul ,,reparații curente” este suma de 9 miliarde, o

categoria foarte importantă pentru cetățenii din Petroșani, eu zic să luați 2
miliarde pentru Catedrală și 7 pentru pomi și hai să vă votăm ambițiile
dumneavoastră. Aici votăm interesele cetățenilor nu ambiții politice.

DL. CONSILIER BARBU:
-Dar ce ambiții politice? Am zis eu să cumpărați pomi de 7 miliarde?

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot amendamentul d-lui Barbu de a

mări suma de la 2 miliarde lei la 4 miliarde lei:
-Cine este pentru? - 3 voturi (d-nii consilieri Barbu, Pascu și Vladislav)
-Împotrivă? - 5 voturi (d-nii consilieri Cornea, Rad, Lăutaru,

Lupu, Durbacă)
-Abţineri? - 10 voturi

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Amendamentul nu a trecut.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Bugetul Local Detaliat la Venituri pe Capitole şi Subcapitole şi la

Cheltuieli pe Capitole,Titluri ,Articole de Cheltuieli ,Subcapitole şi
Paragrafe pe anul 2020 şi estimări 2021-2023 , conform Anexei nr. 1, care
face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
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-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Programul de Investiţii al Bugetului Local şi estimări 2021-2023,

conform Anexei nr. 1.1, care face parte din hotărâre
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Lista cu proiectele finanţate din fonduri externe nerambursabile

postaderare din bugetul local al anului 2020 şi estimări 2021-2023,
conform Anexei nr.1.2, care face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Bugetul Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau

Parţial din Venituri Proprii şi Subvenţii pe anul 2020 şi estimari 2021-
2023, conform Anexei nr.2, care face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Programul de Investitii al Bugetului Instituţiilor Publice şi

Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial din Venituri Proprii şi Subvenţii
pe anul 2020 şi estimări 2021-2023, conform Anexei nr.2.1, care face
parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Bugetul General al Unitaţii Administrativ Teritoriale pe anul 2020 ,

conform Anexei nr.3, care face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Bugetul General al Unitaţii Administrativ Teritoriale pe anul 2021,

conform Anexei nr.4, care face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Bugetul General al Unitaţii Administrativ Teritoriale pe anul 2022,

conform Anexei nr.5, care face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Bugetul General al Unitaţii Administrativ Teritoriale pe anul 2023,

conform Anexei nr.6, care face parte din hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Art.2. Anexele cu nr.1, nr.1.1, nr.1.2, nr.2, nr.2.1, nr.3, nr.4, nr.5, nr.6,

fac parte integrantă din prezenta hotărâre.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Art.3. Primarul Municipiului Petroşani va prezenta modificările

intervenite în structura bugetului ,iar modificările vor fi supuse spre
aprobare Consiliului Local.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Art.4. Cu ducerea la indeplinire a acestei hotărâri se încredinţează

Direcţia Economică din cadrul aparatului de specialitate al Primarului
municipiului Petroşani, Direcţia Administrarea Domeniului Public şi
Privat, Direcţia de Asistentă Socială, Serviciul Public Administraţia
Pieţelor , Spitalul de Urgentă Petroşani,Clubul Sportiv Municipal Jiul
Petroşani si Centrele de Execuţie Bugetară Scolară din Municipiul
Petroşani.
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-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Art.5. Prezenta hotărâre a Consiliului Local poate fi contestată în

termenul şi condițiile Legii nr.554/2004 a contenciosului administrativ, cu
modificările și completările ulterioare.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Art.6. Prezenta hotărâre se comunică Primarului Municipiului

Petroşani, Direcţiei economice, se aduce la cunostinta publică şi se va
transmite Instituţiei Prefectului - Judeţul Hunedoara.

-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 14/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 6.000 lei în vederea participării echipei Clubului de Robotică din
cadrul Colegiului Naţional de Informatică ,,Carmen Sylva” la un concurs
ce va avea loc la Timişoara în perioada 21.02.-23.02.2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
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-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER PASCU:
-Echipa de Robotică de la Colegiul Național ,,Mihai Eminescu” a obținut

rezultate foarte frumoase la Timișoara și Cluj și pentru ședința ordinară din
luna ianuarie propun să se pregătească o Hotărâre de Consiliu să-i putem
premia.

D-NA CONSILIER MUNTEAN:
-Același lucru am vrut să spun și eu că trebuie să-i felicităm pe cei de la

Mihai Eminescu care au obținut într-adevăr rezultate nemaipomenite.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 15/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
3.Proiect de hotărâre privind acordarea unor beneficii sociale.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
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-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 16/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii spaţiului în

suprafaţă de 68,29 mp. situat în Petroşani, str.Constructorul nr.2, către
Partidul Naţional Liberal - Organizaţia Municipală Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-D-le primar ca să vedeți că nu numai cei care vă laudă vă sunt și amici,

am citit Referatul de aprobare care este semnat de dumneavoastră. Vă atrag
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amical atenția că ați putea fi într-un conflict de interese. De ce nu l-ați pus pe dl
Viceprimar, care oricum votează cu dumneavoastră să facă acest Referat de
aprobare, să nu vă dați singur sediul.

DL. PRIMAR:
-Dumneavoastră îl dați nu eu. Eu nu votez.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dl. Primar doar propune, noi votăm dacă îl dăm sau nu.

DL. PRIMAR:
-D-na secretar general, este vreo problemă?

D-NA VELICI:
-Nu, dumneavoastră sunteți inițiator.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Lămuriți-mă și pe noi. Dl. Primar nu votează dar noi suntem consilieri

PNL, avem după dumneavoastră dreptul să votăm acest proiect hotărâre sau
suntem în conflict de interese?

DL. CONSILIER BARBU:
-Întrebați-l pe dl. Cornea.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Nu este nici un fel de conflict de interese, fiecare ați votat la rândul

dumneavoastră prelungiri de sedii. Noi nu luăm sediul și nu plecăm cu el acasă,
noi nu ni-l dăm nouă pesonal ci organizației politice din care facem parte.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 17/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la H.C.L.

Nr.270/2019 privind aprobarea predării către Ministerul Dezvoltării
Regionale, Administrației Publice prin Compania Națională de Investiții
“C.N.I.” S.A., a amplasamentului şi asigurarea condițiilor în vederea
executării obiectivului de investiții Proiect pilot - ”Construire Sală de
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educație fizică școlară, Școala Gimnazială I.G. Duca, Str. Șt. O. Iosif, nr. 4,
municipiul Petroșani, județul Hunedoara”.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.18 /2019.

La sfârșitul ședinței se discută despre prelungirea programului
telescaunului în perioada 14.02.-16.02.2020 când se va desfășura Festivalul
Winterfest și programul cu publicul al Biroului de Stare Civilă.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a

Consiliului Local, convocată în data de14 februarie 2020.

Petroşani, 14 februarie 2020.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ

MARGARETA BURDUF SECRETAR GENERAL
DELIA VELICI


